

Key Fact Statement « KFS005 » - VISA CLASSIC DEBIT in LBP

Contactless chip card that allows the cardholder to execute purchase transactions at a Point Of Sale - POS or to make withdrawals from ATMs.

POS purchase transactions that do not exceed the limit set by Visa International per country can be made without entering the PIN Code. Any transaction exceeding the aforementioned threshold will require the entry of the PIN code transmitted by the bank by SMS.

The amounts of the transactions (Purchases and Withdrawals) are directly debited from the customer's account to which the card is linked (immediate debit card).

The settlement currency is exclusively in LBP.

The limit of the card is directly linked to the customer's available balance, with a usage limit divided equally between withdrawals and purchases. This limit is updated daily.

« **3D Secure** » authentication service: it is a dynamic One-Time Passcode (OTP) that you will instantly receive by SMS every time you shop online in order to ensure a secure and convenient shopping experience.

« **EL Info** » SMS Service: A notification message immediately sent by SMS upon every use of the card to the mobile number previously disclosed to the Bank.

The card has a validity of 3 years from the date of its issuance.

بطاقة ذكية بدون تلامس تتيح لحاملها تنفيذ عمليات الشراء في نقاط البيع أو إجراء عمليات السحب من أجهزة الصراف الآلي.

يمكن إجراء عمليات الشراء التي لا تتجاوز السقف الذي حدته شركة Visa International لكل بلد عبر نقاط البيع دون إدخال رمز PIN. أي عملية تتجاوز الحد المذكور أعلاه سوف تتطلب إدخال رمز PIN الذي يرسله البنك عبر الرسائل النصية القصيرة.

يتم خصم مبالغ العمليات (المشتريات والسحوبات) مباشرة من حساب العميل الذي ترتبط به البطاقة (بطاقة الخصم الفوري).

عملة الدفع هي الليرة اللبنانية

يرتبط سقف البطاقة بشكل مباشر بالرصيد المتوفر لدى العميل، مع تقسيم سقف الاستخدام بالتساوي بين عمليات السحب والمشتريات. يتم تحديث هذا الحد يوميا.

نظام الأمان ثلاثي الأبعاد "3D Secure" : هو طريقة مصادقة عن طريق إرسال كلمة مرور لمرة واحدة ("OTP") يتم تلقيا على الفور عبر الرسائل النصية القصيرة SMS خلال كل عملية شراء عبر الإنترنت بغية تأمين خدمة تسوق آمنة.

خدمة الرسائل القصيرة "EL info" : عند استخدام البطاقة، يتم إرسال رسالة قصيرة SMS إلى رقم الهاتف الجوال الذي سبق و اعطاه العميل للمصرف.

إن هذه البطاقة صالحة لمدة ثلاث سنوات من تاريخ اصدارها.

Annual Fee		رسم البطاقة السنوي	
Card Issuance / Renewal:	Immediate Debit	LBP 800,000.-	إصدار / تجديد بطاقة: ٨٠٠٠٠٠ ل حسم فوري
Charges		مصاريف	
	Replacement:	LBP 800,000	إعادة اصدار بطاقة: ٨٠٠٠٠٠ ل
	Reissuance of PIN Code by SMS:	LBP 100,000	عادة اصدار رقم تعريف جديد: ١٠٠٠٠٠ ل
Commissions		رسوم	
On ATM Withdrawals	Emirates Lebanon Bank	-	بنك الامارات
	Local CSC Network	LBP 100,000	شبكة CSC
	Other Local Network	LBP 300,000	خارج شبكة CSC
On Purchases		-	مشتريات
SMS « EL Info »	Local line	LBP 15 0000.-/month	خط محلي ١٥٠٠٠ ل ل شهريا
	International Line	LBP 30 000.- /month	خط دولي ٣٠٠٠٠ ل ل شهريا
Name:			اسم العميل:
User identification:			رقم حساب العميل:
I, the undersigned, declare that this product meets my needs after having read its characteristics and conditions detailed in the contracts signed with the Bank.		أنا الموقع أنا، أصرح بأن هذا المنتج يتوافق مع متطلباتي، بعد الاطلاع على خصائصه وشروطه المفصلة ضمن العقود الموقعة مع المصرف.	
Signature		توقيع العميل	

This information is accurate at the time of printing this document. Emirates Lebanon Bank SAL reserves the right to amend the content of this document and will inform its customers accordingly.

ان هذه المعلومات هي صالحة بتاريخ طبع هذا المستند . ان بنك الامارات ولبنان ش.م.ل يحتفظ بحقه بتعديل مضمون هذا المستند وسيعلم عملاءه بذلك.